

现代农业

新农村建设中的农村信息化研究

崔岩[1] 侯军岐[2]

[1]西北农林科技大学经济管理学院,陕西杨凌712100 [2]北京信息科技大学工商分院,北京100085

摘要:

基于农村信息化对新农村建设的带动作用,分析了我国农村信息化建设的现状、发展水平与结构及制约因素,对农村信息化的运行机制创新与改进进行了探讨,并提出了加快农村信息化建设的对策与建议。

关键词: 新农村 信息化 建设 对策

Study on the rural informationization in new countryside construction

CUI Yan, HOU Jun-qi

1. College of Economics and Management, Northwest Sci-tech University of Agriculture and Forestry, Yangling 712100, China; |2. School of Business, Beijing Information & Technology University, Beijing 100085|China

Abstract:

Based on the induced effect of the rural informationization on new countryside construction, the current situation, development level, structure and restriction factor of rural information construction of our country were analyzed, and the operating mechanism innovates of the rural informationization were discussed. Finally, the countermeasures and suggestions to accelerate rural information construction were put forward.

Keywords: new countryside informationization construction ;countermeasures

收稿日期 2006-06-12 修回日期 2006-12-11 网络版发布日期

DOI:

基金项目:

陕西省教育厅科学研究基金资助项目(05JK324)。

通讯作者:

作者简介: 崔岩(1958—)|男|教授|在读博士; 研究方向: 农业信息化和投融资管理。E-mail: ylculian@yahoo.com.cn

作者Email:

参考文献:

本刊中的类似文章

文章评论

扩展功能

本文信息

- ▶ Supporting info
- ▶ PDF(310KB)
- ▶ [HTML全文]
- ▶ 参考文献[PDF]
- ▶ 参考文献

服务与反馈

- ▶ 把本文推荐给朋友
- ▶ 加入我的书架
- ▶ 加入引用管理器
- ▶ 引用本文
- ▶ Email Alert
- ▶ 文章反馈
- ▶ 浏览反馈信息

本文关键词相关文章

- ▶ 新农村 信息化 建设 对策

本文作者相关文章

PubMed

反馈人	<input type="text"/>	邮箱地址	<input type="text"/>
反馈标题	<input type="text"/>	验证码	<input type="text" value="9627"/>

